



Perth's Famous Wine Cruise 珀斯著名酒庄品酒之旅

诚挚地邀请您加入珀斯著名酒庄品酒之旅一日游，全面升级的葡萄酒庄品酒体验，就在天鹅河上！一登船后就享用美味的早茶，再来是著名酒庄一系列红白葡萄酒体验搭配起司和饼干。一路上船长将提供内容丰富的解说与有关河流的历史，我们相信这样的组合将会是一个美好早晨的开始。

在圣多尔夫酒庄（Sandalford Estate）下船后，开始感受酒庄独家幕后之旅和电影欣赏。品嚐圣多尔夫酒庄的六种葡萄酒，从中选择一款您最爱的酒来搭配「葡萄酒品鉴菜单」上两道菜式的午餐。

在享用午餐后回到船上继续由我们多才多艺的船员为您提供各式下午茶点、免费的著名葡萄酒和现场表演，陪伴您度过一个难忘的下午，饱览回程美景回到珀斯结束美好的一日游。

珀斯著名酒庄品酒之旅包括：

船长导览解说

早茶可选择松饼或饼干

品嚐“天鹅谷本月葡萄酒”和Blue Cow Cheese Company 起司

圣多尔夫酒庄独家幕后之旅

在圣多尔夫酒庄品嚐6款葡萄酒与纪念品小册子

2道菜式午餐（有3种主菜选择）与一杯您自选的顶级葡萄酒

在圣多尔夫酒庄礼品店享有25%的折扣

回程下午茶与蛋糕自助

船上全天提供免费的澳洲当地著名葡萄酒

船上设施齐全的酒吧

由船员提供的现场表演

珀斯著名酒庄品酒之旅每天从珀斯出发

早上9:45 出发 下午5:00 到达



Perth's Famous Wine Cruise

前菜：

新鲜面包

热腾腾的南瓜韭菜羊乳酪咸饼、甜菜根及芝麻叶酱

主菜：

碳烤澳洲金目鲈配奶油小茴香马铃薯沙拉佐橄榄酱

或

烤放养的鸡胸肉配奶油焗土豆佐地中海莎莎酱

或

菠菜起司捲配烤番茄及帕玛森芝士佐罗勒青蒜酱

甜点：仅回程供应

饮料：

无限供应茶与咖啡，澳洲当地著名红白葡萄酒和软性饮料

*如果英文版本和中文的信息翻译之间有任何不一致，以英文版本为准。

Perth's Famous



Wine Cruise

Join us on board for one of Perth's most enjoyable day tours – upgraded to give a full wine tasting experience, centered on the river!

Enjoy a delicious morning tea shortly after you board, followed by premium wine tasting with cheese & biscuits. An informative Captain's commentary about the river's history will enhance your morning's experience. Disembark at Sandalford Estate for an exclusive 'behind the scenes' winery tour and film presentation. This is followed by a unique "Wine Flight" tasting of 6 premium Sandalford wines. A 2 course lunch is served throughout the tasting allowing you to decide on your favourite wine to accompany your main course.

Upon re-boarding complete your day with a tempting afternoon tea, complimentary wines and entertainment provided by our talented crew.

Cruise Includes

- Captain's informative commentary
- Morning tea with choice of a muffin or cookie
- 'Swan Valley Wines of the Month' tasting on board with cheese and biscuits from Blue Cow Cheese Company
- 'Behind the Scenes' Sandalford winery tour
- Flight of 6 Wines tasting at Sandalford Estate with souvenir tasting booklet
- 2 course lunch (choice of 3 mains) with glass of premium wine at Sandalford Estate
- 25% Discount across all purchases at Sandalford Cellar door & Gift Shop
- Afternoon tea with cake buffet on return cruise
- Premium wine tasting through the day
- Complimentary wines on board throughout the day
- Full bar facilities on board
- Live entertainment from the crew

CRUISE DEPARTS PERTH DAILY

Departs: 9:45am Returns: 5:00pm



Perth's Famous

Wine Cruise

Entree

Warm Fresh Bread Rolls

Warm Pumpkin, Chive and Feta Quiche, Beetroot Relish & Rocket Pesto

Main

Grilled Barramundi, Potato Dill and Crème Fraiche Salad,

Tapenade Dressing

OR

Roasted Free Range Chicken Breast, Sweet Potato Gratin, Mediterranean

Salsa

OR

Spinach & Ricotta Cannelloni, Roast Tomato Sugo, Shaved Parmesan &

Basil Pesto

Dessert

Served on return cruise

Beverages

Tea & Coffee

Wines & Soft Drinks

*Menu items subject to change.